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Milí čtenáři, spoluobčané, sousedé, 
držíte v rukou již 45. číslo Novoveského zpravodaje připravované současnou 

redakční radou. I tentokrát se Vám snažíme přinést co nejvíc informací, 

zajímavostí a novinek z dění jak v naší obci, tak i v blízkém okolí.   

Přečtěte si reportáž z již 11. ročníku Miřejovického půlmaratonu, z triatlonového 

závodu a z turistického výletu. Zajímavý je pohled do minulosti, který se 

tentokrát věnuje mobilizaci. Najdete zde několik pozvánek na blížící se podzimní 

akce. V říjnu nás čekají důležité volby do zastupitelstva obce, dozvíte se 

podrobnosti k prezentaci jednotlivých kandidátek. A to není zdaleka vše. 

Přejeme Vám příjemné čtení! 

Užijte se klidný zbytek prázdnin, dětem a studentům přejeme pohodový vstup 

do nového školního roku. 

Redakce Novoveského zpravodaje 

MIŘEJOVICKÝ PŮLMARATON            
ZA VELKÉHO VEDRA …  

Miřejovický půlmaraton za velkého vedra ovládli M. Janoušek a J. Sobecká  

Přelom letních prázdnin už letos podesáté patřil půlmaratonu ve středočeských 

Miřejovicích. Velmi vysoká teplota nad 30°C, která ostatně provází závod kaž-

dým rokem, opět značně potrápila všechny účastníky. Přesto jsou vítězné časy 

hodně kvalitní, a i ostatní běžci i běžkyně, vzhledem k doslova extrémním pod-

mínkám, podali úžasné výkony. 

Vítěz závodu od začátku nasadil vysoké tempo 

Na start půlmaratonu se v sobotu 28. července, který byl opět po organizační 

stránce na skvělé úrovni, postavila necelá stovka závodníků a závodnic. Všichni 

si byli vědomi horkého počasí, a proto od začátku nasadili tempo, přiměřené 

danému počasí, tudíž začali pozvolna. 

Jediný, který nasadil vysoké tempo, byl Milan Janoušek z Kolína a krátce mu 

sekundovali i Jan Švadlenka a Zbyněk Kudrna. Jenže na otočce, zhruba na 10 km, 

Milan Janoušek všem ukázal záda a postupně se oběma svým soupeřům vzdalo-

val. V cíli z toho byl opravdu velmi kvalitní čas (1:14:52 hodin) a drtivé vítězství. 



O druhé místo se poté svedl již těsnější souboj. Nakonec ho pro sebe uhájil Jan 

Švadlenka za čas 1:19:50 hodin a o dalších 31 sekund později doběhl na třetím 

místě Zbyněk Kudrna (1:20:11). 

 

 

 

Vítězství v ženské kategorii nebylo tak výrazné jako mezi muži 

O poznání dramatičtější byl souboj mezi ženami. Dlouho se o první pozici prala 

dvojice Jarmila Sobecká a Zuzana Rusínová. V závěru měla více sil právě o šest 

let starší Jarmila Sobecká a v čase 1:29:15 hodin proběhla cílovou branou          

na prvním místě. V čase 1:29:40 hodin si Zuzana Rusínová pojistila druhé místo, 

před mohutně finišující Evou Beránkovou za 1:33:43 hodin. 

Organizace závodu na jedničku 

Pořadatelé i letos odvedli skvělou práci. Mnozí ze závodníků přiznali, že na závod 

jezdí nejenom kvůli skvělému závodu, ale i výborné práci organizátorů. Ta je 

opravdu na výtečné úrovni a nejeden významnější závod, by se mohl jezdit       

do Miřejovic inspirovat, jak se správně organizuje běžecký závod. A jelikož byl 

letošní ročník jubilejní desátý, tak nechyběl ani modrý koberec a v cíli medaile, 

kterou každý z účastníků obdržel od české běžecké legendy Pavla Kantorka, pat-

řící mezi čestné členy Miřejovického půlmaratonu. 

/autor: Jiří Mašek pro svetbehu.cz, publikováno se svolením autora/ 

 



MŮJ PRVNÍ PŮLMARATON  
Můj první půlmaraton: jasně, že miřejovický! Nikdy jsem pravidelně neběhala. 

Dlouhým běhům jsem nepřišla na chuť až donedávna. Letos v dubnu se však 

všechno změnilo. Nechala jsem se kamarády přemluvit na 10 km závod. Háček 

byl v tom, že jsem v životě tolik kilometrů neuběhla. Proběhlo rychlé, nečekané, 

ale přátelské seznámení s mými třemi „sousedkami od elektrárny“ a začalo se 

běhat. Celkem jsem se bála, vypadaly namakaně. Trochu jsem se i styděla, neboť 

jsou to přece jen mámy od dětí. Ale byly na mě hodné. Táhly mě dopředu a já 

zanedlouho uběhla svých prvních 10 km. Vypadala jsem, že každou chvíli padnu 

k zemi, ale euforie mě udržela při životě.  
A tak jsme si v květnu vyrazily na závody, kde v cíli slyším svou běhací sousedku 

Alču: „Co kdybychom si zaběhly Miřejovický půlmaraton?“ Jak už mám v povaze, 

dlouho jsem nevydržela říkat ne. Do ruky se mi dostal tréninkový plán, který 

jsem dodržela s bídou 14 dní. Byla to pro mě velká výzva a po uběhnutí mých 

prvních a posledních 18 km před závodem jsem si byla jistá, že se do cíle nejspíš 

doplazím. Ale jdu do toho!  

V den závodů jsem přišla do Miřejo-

vic velice nervózní, ale po setkání       

s pořadateli, zároveň mými sousedy, 

ze mě nervozita spadla. 9 let jsem 

stála na jejich straně a 10. rok jsem 

závodění konečně poznala i z druhé 

stránky. Mohu říct, že všem pořada-

telům neskutečně děkuji, protože to, 

že vás někdo povzbudí, usměje se     

a ještě vám podá „občerstvení“, je 

pro mě v tu chvíli nejvíc! Občerstvo-

vací stanice mě jako jediné držely    

při životě, protože to každoroční tep-

lotní peklo je v pozici běžce 10x horší 

než  z pohledu smažícího se pořada-

tele na přímém slunci.  



Díky Pepovi Burianovi, že před 10 lety vymyslel tenhle závod a stále ho drží. Zá-

věrem malá technická směrem k fanouškům: Choďte fandit, vyjděte před dům 

nebo jen vykoukněte z okna a povzbuďte každého běžce, protože to je nesku-

tečný hnací motor vpřed a důvod proč to nevzdat. Děkuji všem přítomným         

a doufám, že se uvidíme příští rok! 

Bára Čapková 

 

 
 

 

SÁZENÍ 4. PAMÁTEČNÍ LÍPY  
Ve středu 12. září zasadíme u příležitosti 100 let existence našeho samostatného 

státu v pořadí čtvrtou památeční lípu, tentokrát v Nových Ouholicích. Začátek 

bude v 18 hodin, lípu zasadíme na dětském hřišti. Zazpívají nám k tomu děti        

z mateřské školy.  

Rádi bychom Vás pozvali také na piknik, který bude následovat.  

Bohdana Tobiášková, kulturní výbor 



 



INFORMACE ZASTUPITELSTVA  
V pondělí 13. 8. 2018 se sešlo zastupitelstvo na svém pravidelném zasedání        

v počtu 6 členů, nedostavili se J. Prokešová a T. Husák, omluven byl pan J. Titěra.  

Zastupitelstvo na svém zasedání mimo jiné:  

a) Projednalo zprávu o hospodaření obce v červnu a červenci 2018. 

b) Schválilo rozpočtové opatření č. 6/2018. 
c) Projednalo zprávu finančního výboru. 
d) Schválilo kupní smlouvu na prodej části pozemku v majetku obce p. č. 572/67 

v k. ú. Nové Ouholice o výměře 6 m2. 
e) Schválilo smlouvu o výpůjčce pozemků v majetku obce, užívaných jako spor-

toviště s TJ Sokol. 
f) Schválilo zvýšení finančního příspěvku městu Veltrusy za zabezpečování po-

žární ochrany v obci Nová Ves na 40 000 Kč ročně s platností od roku 2018. 
g) Schválilo text obecní kroniky za rok 2016. 
h) Schválilo Plán financování obnovy kanalizace na roky 2018 – 2027. 
i) Schválilo přijetí úvěru od České spořitelny, a. s. a způsobu zajištění. 
j) Schválilo výběr dodavatele svozu směsného a tříděného odpadu na období   

1. 10. 2018 – 31. 12. 2018. 
k) Schválilo uzavření příkazní smlouvy na administraci výběrového řízení na do-

davatele veřejné zakázky „Nákup nádob na tříděné odpady pro obec Nová 
Ves“ s ASHPA oběhová hospodářství, s. r. o. 

l) Schválilo zadání objednávky na projektové práce "Rekonstrukce chodníku 
Nová Ves - Nové Ouholice včetně lávky". 

 

V diskuzi starosta informoval:  

a) O schválení dotace na kanalizaci Nová Ves, Nové Ouholice, Staré Ouholice      
a Vepřek.  

b) O schválení dotace na projekt „Systém odděleného sběru materiálově využi-
telných odpadů“.  

c) O pokračování práce na přípravě projektu opravy silnice II/608 a chodníků.  
d) O rozsudku odvolacího krajského soudu ve sporu obce s bývalou starostkou 

paní Prokešovou (Uhrovou) z 20. 6. 2018 ohledně náhrady škody obci za uží-
vání bytu („vydání bezdůvodného obohacení“). Podle rozsudku zaplatí paní 
Prokešová obci náhradu škody 343 000 Kč plus úroky, náklady soudního řízení 
139 000 Kč a České republice náklady řízení 5 140 Kč.  



e) O tom, že Městský soud nařídil první jednání ohledně žaloby obce z roku 
2014 proti rozhodnutí Českého báňského úřadu o stanovení dobývacího pro-
storu Nové Ouholice 28. 8. 2018.  

f) O tom, že městský úřad Kralupy n. V. vydal zákaz odběru povrchových vod 
pro zalévání, mytí aut a podobně z důvodu sucha a nízkých průtoků v tocích. 

 

Zapsal Jiří Karas/ Kompletní zápis naleznete na webových stránkách Nové Vsi www.nova-

ves.cz v záložce Dokumenty obce/zápisy ze zasedání zastupitelstva (v levém sloupci). Zápis je 

také k nahlédnutí na Obecním úřadě. 

 

Příští jednání zastupitelstva se bude konat 
v pondělí 10. září 2018 od 18 hodin v sále OÚ. 

Všechny občany srdečně zveme! 
 

VOLBY DO ZASTUPITELSTVA 

Ve dnech 5. a 6. října proběhnou volby do zastupitelstva. Za Novou Ves byly po-

dány 4 kandidátní listiny. Všechny kandidující subjekty dostanou prostor          

pro prezentaci v Novoveském zpravodaji a na webových stránkách obce. 

Prezentace ve Zpravodaji:  

- V rozsahu maximálně 2 stran formátu A5 pro každý subjekt. 

- Prezentace budou zveřejněny v zářijovém Zpravodaji, jehož uzávěrka        

se posouvá na 12. září 2018. 

- Zpravodaj vyjde a bude distribuován občanům nejpozději 21. září 2018. 

- Příspěvky posílejte na zpravodaj@nova-ves.cz. 

Prezentace na webových stránkách obce:  

- Pod záložkou „Volby do zastupitelstva 2018“ budou zveřejněny stejné pre-

zentace kandidujících subjektů jako ve Zpravodaji. 

- Všichni kandidáti (jednotlivci z kandidujících subjektů) mají možnost odpo-

vědět na následující otázky a přiblížit tak voličům své plány a postoje. 

- Odpovědi na otázky posílejte do 12. září 2018 na zpravodaj@nova-ves.cz. 

- Všechny odpovědi budou zveřejněny na webových stránkách obce najed-

nou v pátek 21. září 2018, dva výtisky budou od pondělí 24. září 2018 

k nahlédnutí na obecním úřadě. 

http://www.nova-ves.cz/
http://www.nova-ves.cz/
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- Otázky:  

1. Proč jste se rozhodl(a) kandidovat do zastupitelstva?  

2. Co se Vám ve vaší obci líbí? Na co může být Nová Ves pyšná? 

3. Co se Vám na vaší obci nelíbí? Za co se třeba i stydíte? 

4. Jaký je podle Vás nejtíživější problém Nové Vsi a jak ho chcete řešit? 

5. Na co byste se jako člen(ka) zastupitelstva chtěl(a) zaměřit?  

6. Jaké Vaše zkušenosti by mohly obci prospět?  

- Každá odpověď max. 500 znaků. 

V případě dotazů nás, prosím, kontaktujte přes mail: zpravodaj@nova-ves.cz. 

Jiří Karas, předseda informačního výboru 

.  

STAROSTA OBCE M. EXNER 
INFORMUJE 

Vážení spoluobčané,  

letošní mimořádně horké a suché léto v mnohém ovlivnilo i život v obci. 

Zatímco jindy obecní pracovníci nestíhají sekat trávu v celém našem katastru, 

letos tráva skoro neroste, ale zato musíme často zalévat mladé stromy                 

a křoviny, které jsme letos a v minulých letech zasadili, aby nám je sucho 

nezahubilo. 

Díky suchu vyhlásil městský úřad Kralupy n. V. zákaz odebírání vody na zalévání, 

mytí aut a podobně z povrchových vod, tedy u nás z Vltavy a z Bakovského 

potoka. Toto opatření se zatím netýká studní. Objevily se již informace,              

že i v soukromých studnách klesá voda, zejména tam, kde v sousedních 

studnách mají velké odběry vody například na zalévání trávníku.  

Český hydrometeorologický ústav vydal v rámci systému integrované výstražné 

služby výstrahu na jev „NEBEZPEČÍ POŽÁRŮ“, kterou rozšířil území rizika vzniku 

požárů pro celý Středočeský kraj od 31. 7. 2018. Výstraha byla odvolána           

14. 8. 2018, nicméně buďte prosím stále opatrní.   

Doporučení k vyvarování se aktivit, které by mohly vyvolat požár: 

mailto:zpravodaj@nova-ves.cz


• V lesích, ale i jinde v přírodě, nerozdělávat oheň, nevypalovat trávu, nekouřit, 

neodhazovat cigaretové nedopalky na zem, nepoužívat přenosné vařiče a jiné 

zdroje otevřeného ohně. 

• Být si vědom toho, že požáry mohou vzniknout i při úderu blesku. 

• V oblastech se zaschlou vegetací a v blízkosti polí s obilím, včetně posekaných 

polí s ležící slámou, dbát zvýšené pozornosti při pohybu zemědělské 

mechanizace a automobilové dopravy. 

• Při probíhajících žních se zemědělcům doporučuje dohodnout se                        

s profesionálními nebo dobrovolnými hasiči na aktivních hlídkách se základní 

hasičskou technikou u pole. 

Už dvakrát byla Českým hydrometeorologickým ústavem vyhlášená smogová 

situace z důvodu vysokých koncentrací troposférického ozonu pro území 

Středočeského kraje a bylo doporučeno zejména osobám s chronickými 

dýchacími potížemi, starším lidem a malým dětem zdržet se zvýšené fyzické 

zátěže, spojené se zvýšenou frekvencí dýchání. 

Zřejmě se ukazuje, že klimatická změna je faktem, došla už do našich domovů     

a budeme se muset naučit, jak na ni reagovat. Pokud budou u nás podmínky, 

které jsme dosud znali z jihoevropských zemí, budeme, stejně, jako to známe 

z dovolených, muset šetřit vodou, fyzicky náročné aktivity vykonávat brzo ráno 

nebo večer, kdy jsou nižší teploty, dávat pozor na rizika požárů, dodržovat svůj  

a hlídat pitný režim u dětí a tak dále. 

Nové řešení svozu odpadů  

Po dobré zprávě z minulého měsíce, že máme schválenou dotaci na stavbu 

kanalizace, jsme dostali druhou – máme schválenou dotaci na projekt „Systém 

odděleného sběru materiálově využitelných odpadů“. To znamená, že obec získá 

dotaci na nákup sběrných nádob (popelnic) na papír, plasty a bioodpad, které 

budou zdarma poskytnuty zájemcům – občanům, takže každý bude moci mít 

tyto popelnice na tříděný odpad u svého domu a nebude muset nosit plasty       

a papír do kontejnerů, ani nebude muset platit nájem biopopelnice jako dosud. 

Tento systém plánujeme zavést od 1. 1. 2019. 

Nadále budou v provozu i kontejnery na sběrných místech pro ty, kdo nemají     

o tyto popelnice zájem. Cílem je zjednodušit pro občany sběr tříděného odpadu 

a tím je více motivovat k třídění. Pro obec je velký finanční rozdíl, jestli platí      



za likvidaci netříděného odpadu tisíce za tunu, nebo má náklady za odvoz 

tříděného odpadu v řádech stokorun na tunu. 

Nyní pracujeme na přípravě dvou výběrových řízení – jednoho na dodavatele 

sběrných nádob a druhého na dodavatele služby svozu směsného a tříděného 

odpadu od 1. 1. 2019. 

Příprava stavby kanalizace 

Jak jsem psal v minulém Zpravodaji, na projekt „Odkanalizování obce Nová Ves - 

místních částí Nová Ves, Nové Ouholice, Staré Ouholice a Vepřek“ je schváleno 

poskytnutí dotace. Vypsali jsme výběrové řízení na zhotovitele stavby, nyní běží 

lhůta pro podávání nabídek. Zasedání výběrové komise bylo plánováno na konec 

srpna, ale vzhledem k dotazům zájemců a ke lhůtám dle zákona o veřejných 

zakázkách je možné, že budeme muset lhůtu o nějaký týden prodloužit. 

Každopádně stále platí, že po vysoutěžení a znalosti ceny uzavřeme s fondem 

smlouvu o poskytnutí dotace a pak začneme stavět. 

Vyvrácené dopravní značky 

 

Během prvního srpnového 

víkendu někdo vyvrátil tři 

dopravní značky na začátku 

Nových Ouholic směrem od 

Kralup. Nebyla to žádná 

nehoda, jednalo se o 

vandalismus. Naši pracovníci 

značky znovu zabetonovali, ale 

je to zbytečná práce a zbytečné 

náklady pro obec.  

 

Něco zničit je snadné a rychlé, něco postavit, vyrobit a udržovat je namáhavé     

a trvá to dlouho. Kdo je větší frajer, je každému normálnímu člověku jasné. 

Soudní jednání ohledně stanovení dobývacího prostoru Nové Ouholice 

Minulé vedení obce podalo v srpnu 2014 žalobu proti rozhodnutí Českého 

báňského úřadu o stanovení dobývacího prostoru Nové Ouholice s tím, že toto 



rozhodnutí bylo protiprávní. Nyní, po neuvěřitelných čtyřech letech, nařídil 

Městský soud v Praze první jednání v této věci na 28. 8. 2018. Samozřejmě se 

budeme této kauze věnovat a budu Vás informovat o výsledku soudního 

jednání. 

Práce údržby obce 

Jak jsem psal výše, letos naši pracovníci díky suchu sekají trávu daleko méně než 

obvykle, ale rozhodně v létě nezaháleli. Teplého a suchého počasí využíváme 

k nátěrům dřevěných laviček, dřevěných desek na plakáty a dřevěných 

autobusových zastávek. Také postupně čistíme příkopy a betonové žlábky podél 

silnic a svody dešťové kanalizace. Uklízeli jsme a čistili chodníky a další veřejná 

prostranství. Náročná je také péče o zeleň, je třeba pravidelně zalévat mladé 

stromky a keře, které jsme vysadili letos a v posledních letech, aby neuhynuly 

suchem. 

Chtěl bych za tuto, v letošním vedru úmornou, práci poděkovat našim 

zaměstnancům a také třem brigádníkům. Děkuji brigádníkovi panu Janu 

Štrynclovi za velmi pečlivou práci při úklidu obce a při natírání. Pracoval u nás 

měsíc a udělal opravdu velký kus práce. Děkuji také paní Míše Vopálenské         

za pečlivé vypletí záhonků s mladými keříky, za úklid a za pečlivé čištění příkopů 

a za další práce.  Panu Martinu Sedlářovi děkuji za vyčištění obecního pozemku 

za vepřeckou zvonicí, za údržbu a úklid vepřeckého hřbitova a obecních 

pozemků v jejich okolí. 

Slavnostní zasedání zastupitelstva 

Uzavíráme volební období a to je příležitost k ohlédnutí za uplynulými čtyřmi 

roky. Chtěl bych shrnout naši práci, stav obce, rozpracované projekty                 

do budoucna a podat o tom zprávu zastupitelům i občanům.  

Paní místostarostka podá zprávu o hospodaření obce za celé volební období. 

Předsedové výborů podají informaci o činnosti výborů.  

Pro obec různým způsobem pracovalo množství lidí, kterým bych chtěl za tuto 

práci veřejně poděkovat.  

Proto bude příští zastupitelstvo v pondělí 10. 9. 2018 mimořádně                       

až od 18 hodin a bude trochu slavnostnější. Srdečně zveme občany k účasti na 

tomto zasedání zastupitelstva. 

 



Program bude obsahovat následující body:   
 

1. Zahájení zasedání zastupitelstva. 

2. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele. 

3. Schválení programu zasedání. 

4. Schválení rozpočtového opatření č. 7/2018. 

5. Zpráva starosty obce o uplynulém volebním období 2014 – 2018. 

6. Zpráva místostarostky o hospodaření obce ve volebním období 2014 - 2018. 

7. Zpráva kontrolního výboru za 2014 - 2018. 

8. Zpráva finančního výboru za 2014 - 2018. 

9. Zpráva informačního výboru za 2014 – 2018. 

10. Zpráva kulturního výboru za 2014 – 2018. 

11. Poděkování starosty obce zastupitelům, členům výborů, kronikáři, zaměst-

nancům obce a dalším, kteří v uplynulém období pracovali pro obec. 

12. Diskuze 

 

Martin Exner, starosta (Starostové a nezávislí) 

 

PŘÍSPĚVĚK NA ŠKOLU V PŘÍRODĚ 
Vážení rodiče, 

obec Nová Ves nabízí rodičům příspěvek ve výši 1 000,- Kč na dítě na školu v pří-

rodě. Své žádosti o příspěvek na školu v přírodě podávejte na obecním  

úřadě do 30. 9. 2018. 

Podmínky poskytnutí:  

Vyplněná žádost o příspěvek (ke stažení na www.nova-ves.cz) nebo k vyzvednutí 

na obecním úřadě), která bude obsahovat potvrzení školy o zaplacení a účasti 

dítěte na škole v přírodě. Dítě a alespoň jeden z rodičů musí mít trvalý pobyt 

v obci Nová Ves. 

Renáta Hakrová, místostarostka 

http://www.nova-ves.cz/


Obec Nová Ves a FCC Regios, a.s. pořádají 

SVOZ NEBEZPEČNÉHO, OBJEMNÉHO a 
ŽELEZNÉHO ODPADU 

Vážení spoluobčané, 

dne 20. 10. 2018 proběhne svoz nebezpečného, objemného a železného odpa-

du. Kontejnery budou přistaveny v částech obce Nová Ves podle následujícího 

harmonogramu: 

1. Nová Ves (u pošty)                        9:00 - 10:00 

2. Nové Ouholice (parkoviště)    10:15 - 11:15 

3. Miřejovice (odbočka u dětského hřiště)  11:30 - 12:30 

4. Staré Ouholice (zastávka u hospody)  12:45 - 13:45 

5. Vepřek (u křížku)      14:00 - 15:00 

Co je možné přinést: 

 Nebezpečný odpad 

 Syntetické barvy, laky, syntetická ředidla, mořidla. 
 Elektrické baterie, autobaterie. 
 Oleje, tuky minerální nebo syntetické, ropné produkty. 
 Kyseliny, louhy. 
 Lepidla, pryskyřice, pneumatiky (bez disků). 
 Zdravotnický materiál (znečištěné obvazy, jehly apod.). 
 Tiskařské barvy, tonery, inkousty, obrazovky. 
 Těkavé látky, fotochemikálie, pesticidy. 
 Zářivky a jiný odpad obsahující rtuť. 

 Pneumatiky (bez disků) extra kontejner na autě 

 Železný odpad 

 Objemný odpad: nábytek, koberce, sanitární keramiku, objemné lepenkové, skleně-
né, plastové obaly, atd. 

KAŽDÝ SI SVŮJ ODPAD NAKLÁDÁ SÁM! 

Ing. Pavel Kuchta, místostarosta 

 

http://cs.wikipedia.org/w/index.php?title=Syntetick%C3%A1_barva&action=edit&redlink=1
http://cs.wikipedia.org/wiki/Lak
http://cs.wikipedia.org/w/index.php?title=Syntetick%C3%BD&action=edit&redlink=1
http://cs.wikipedia.org/wiki/%C5%98edidlo
http://cs.wikipedia.org/w/index.php?title=Mo%C5%99idlo&action=edit&redlink=1
http://cs.wikipedia.org/wiki/Elektrick%C3%A1_baterie
http://cs.wikipedia.org/wiki/Autobaterie
http://cs.wikipedia.org/wiki/Olej
http://cs.wikipedia.org/wiki/Tuky
http://cs.wikipedia.org/wiki/Ropa
http://cs.wikipedia.org/wiki/Kyselina
http://cs.wikipedia.org/wiki/Louh
http://cs.wikipedia.org/wiki/Lepidlo
http://cs.wikipedia.org/wiki/Prysky%C5%99ice
http://cs.wikipedia.org/wiki/Toner
http://cs.wikipedia.org/wiki/Inkoust
http://cs.wikipedia.org/wiki/Obrazovka
http://cs.wikipedia.org/w/index.php?title=T%C4%9Bkav%C3%A1_l%C3%A1tka&action=edit&redlink=1
http://cs.wikipedia.org/wiki/Pesticidy
http://cs.wikipedia.org/wiki/Z%C3%A1%C5%99ivka
http://cs.wikipedia.org/wiki/Rtu%C5%A5


 
Zpráva o hospodaření obce  

v červnu 2018 

 

ČERVEN  2018 1. 6. 2018 30. 6. 2018 

BÚ Česká spořitelna 460043319/0800  2 195 471,26 Kč 5 528 210,31 Kč 

BÚ ČNB  94-2312171/0710 8 177 720,75 Kč 8 195 351,15 Kč 

Pokladna 19 663,00 Kč 16 368,00 Kč 

Celkový stav finančních prostředků obce  10 392 855,01  Kč 13 739 929,46 Kč  

   
Pokladna výdaje nad 30 000 Kč 

Mzdy 79 624,00 Kč 19. 5. 2018 

   
BÚ výdaje nad 30 000 Kč 

OSSZ – sociální poj. 74 550,00 Kč 7. 6. 2018 

FÚ – zálohová daň 39 011,00 Kč 7. 6. 2018 

Odměna 37 289,00 Kč 8. 6. 2018 

MŠ Nová Ves – příspěvek na provoz 40 100,00 Kč 12. 6. 2018 

J. Špivák – malířské a natěračské práce na sále OÚ   

Nová Ves 54 595,20 Kč 14. 6. 2018 

FCC Regios – svoz odpadu 5/2018 83 291,00 Kč 14. 6. 2018 

Výběr hotovosti do pokladny 79 624,00 Kč 15. 6. 2018 

ASPHA oběhové hospodářství – zpracování žádosti       

o dotaci (odpady) 30 250,00 Kč 25. 6. 2018 

Lesy ČR – nákup pozemku 33 000,00 Kč 28. 6. 2018 

 

 



Zpráva o hospodaření obce  
v červenci 2018 

 

ČERVENEC  2018 1. 7. 2018 31. 7. 2018 

BÚ Česká spořitelna  460043319/0800  5 528 210,31 Kč 3 417 180,87 Kč 

BÚ ČNB  94-2312171/0710 8 195 351,15 Kč 10 212 983,15 Kč 

Pokladna 16 368 ,00 Kč 40 306,00 Kč 

Celkový stav finančních prostředků obce  13 739 929,46 Kč 13 670 470,02 Kč  

   
Pokladna výdaje nad 30 000 Kč 

Mzdy 85 379,00 Kč 19. 7. 2018 

   
BÚ výdaje nad 30 000 Kč 

MŠ Nová Ves – příspěvek na provoz 40 100,00 Kč 3. 7. 2018 

OSSZ – sociální poj. 73 284,00 Kč 4. 7. 2018 

FÚ – zálohová daň 36 919,00 Kč 4. 7. 2018 

Odměna 38 556,00 Kč 10. 7. 2018 

Středočeské vodárny – provozování ČOV  SO 41 856,00 Kč 12. 7. 2018 

Odvod DPH 401 624,00 Kč 12. 7. 2018 

Převod na účet v ČNB 2 000 000,00 Kč 12. 7. 2018 

Výběr hotovosti do pokladny 85 379,00 Kč 12. 7. 2018 

FCC Regios – svoz odpadu 6/2018 83 291,00 Kč 17. 7. 2018 

Erste Grantika Advisory – provize za získání dotace 186 340,00 Kč 17. 7. 2018 

Erste Grantika Advisory – splátka odměny za činnost 

příkazníka 39 325,00 Kč 30. 7. 2018 

Nákup pozemku SO (silnice) 41 200,00 Kč 31. 7. 2018 

 

Zpracovala Ing. Renáta Hakrová, místostarostka 



VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ 
Vážení rodiče,  

5. září proběhne v sále OÚ Vítání občánků. Pokud máte o přivítání svého dítěte 

zájem, přihlaste se, prosím, na tel. čísle 315 765 056, nebo prostřednictvím       

e-mailu: renata.hakrova@nova-ves.cz. 

Vítání občánků bude určeno pro děti narozené v období od 1. 9. 2017                

do 31. 8. 2018, které mají trvalý pobyt v naší obci. Své děti můžete přihlásit      

do 1. 9. 2018.  

Renáta Hakrová, místostarostka 

Představujeme nový regionální 
dopravní systém PID Lítačka 

Od konce letošního léta bude cestujícím v městské hromadné dopravě v Praze 

a ve Středočeském kraji k dispozici rozšířená služba platby za jízdné. Cestující 

budou mít na výběr mezi více platebními kanály. Dojde tak k zásadní 

modernizaci stávajícího systému odbavování v hromadné dopravě. Hlavním 

prvkem je digitalizace a propojování systémů. 

Díky novému odbavovacímu systému budou moci cestující dojíždějící                  

ze Středočeského kraje konečně využít jeden platební systém pro celou jízdu, 

což zajisté ocení více než 100 000 osob, které denně do Prahy ze Středočeského 

kraje dojíždí.  

Na co se můžete těšit?  

Nově si cestující bude moci zvolit nosič svého dlouhodobého časového kupónu. 

Buď jím bude jako dosud Lítačka, nebo bude nově moci využít bezkontaktní 

bankovní kartu Visa nebo Mastercard, které jsou běžně v České republice 

vydávány a vlastní je většina obyvatel.  

Dalším novým nosičem dlouhodobého časového jízdného bude In Karta ČD, 

který zajisté využijí ti, kteří cestují často vlaky ČD.  

Dlouhodobé časové jízdné se bude nahrávat na bezkontaktní bankovní karty 

nebo In Kartu ČD stejně jako na Lítačku. Tedy přes e-shop PID Lítačky 

www.pid.litacka.cz (ten bude spuštěn souběžně se spuštěním regionálního 

mailto:renata.hakrova@nova-ves.cz
http://www.pid.litacka.cz/


dopravního systému PID Lítačka), nebo jako doposud na přepážkách ve Škodově 

paláci, či v některém z předprodejních míst ve stanicích metra.  

Nový e-shop PID Lítačky 

umožní nákup z pohodlí 

domova a cestující si budou 

moci zakoupit libovolnou 

časovou jízdenku (na 30 dní  

až jeden rok) a už si nebudou 

muset chodit dlouhodobý 

kupón aktivovat k validátorům ve stanicích metra. Jízdenka bude na kartě 

aktivována nejpozději 60 minut po jejím zaplacení. 

Součástí regionálního dopravního systému PID Lítačka je i nová uživatelsky 

přívětivá mobilní aplikace PID Lítačka, která nahradí mobilní aplikaci PID Info.  

Novou aplikaci si cestující můžou stáhnout zdarma, a prostřednictvím této bude 

možné zakoupit si všechny druhy krátkodobých jízdenek platné od několika 

minut do tří dnů.  

Mobilní aplikace PID Lítačka cestujícím umožní: 

- vyhledat aktuální spojení a nejlevnější lístek pro toto spojení;  

- nakoupit jednorázové jízdné;  

- pozdější aktivování jízdného (při nástupu do vozu);  

- přeposlání jízdenky třetí osobě;  

- vyhledávání aktuálního spojení včetně výluk a omezení;  

- zobrazení aktivní mapy zastávek dle polohy uživatele;  

- přehled parkovišť komerčních a městských parkovišť P+R s informacemi    

o jejich aktuální obsazenosti.  

V současné době je možné si v aplikaci PID Lítačka zakoupit pouze krátkodobé 

časové jízdné, do konce roku bude ovšem cestujícím prostřednictvím této 

mobilní aplikace umožněn nákup i dlouhodobých časových kupónů.  

V rámci nového systému PID Lítačka bude spuštěn také zcela nový webový 

portál www.pid.litacka.cz s přehledným e-shopem, kde si pohodlně cestující 

zakoupí nejen jízdní kupóny, ale v e-shopu si taky bude možné:  

- nakoupit jízdné dle vybraných pásem včetně kalkulace ceny;  

- nahrát kupon na Lítačku, bezkontaktní bankovní kartu, IN kartu ČD;  



- aktivovat kupónu online (již nebude nutné chodit k validátoru v metru);  

- nastavit upozornění na vypršení platnosti kupónu (to bude zasíláno buď 

formou SMS či na e-mail);  

- změnit nosič během platnosti kupónu;  

- přes jednu registraci možnost spravovat více účtů (využijí především rodiny 

a firmy pro své zaměstnance).  
 

Mgr. Kristýna Schwarzová, Marketing a PR Operátor ICT 
+420 770 125 591, Dělnická 213/12, 170 00 Praha 7 – Holešovice 
 

Mobilizace roku 1938 v našich obcích 

       Květnová „Malá mobilizace“ demonstrovala odhodlání mladé, dvacetileté 

ČSR bránit svoji nezávislost. Odhalila též i řadu problematických skutečností, 

které bylo velmi obtížné v případě očekávaného válečného konfliktu zvládat. 

Jednou z nejzávažnějších byla existence početně velké a silně motivované 

německé menšiny (3,5 mil.) volající po odtržení tzv. Sudet a jejich připojení k Říši 

za aktivní podpory Německa. Územní požadavky uplatňovalo i sousední Polsko, 

Maďarsko a velká část obyvatelstva těchto etnik. Takzvaným „anšlusem“ 

Rakouska došlo k prodloužení málo opevněné státní hranice s Německem           

o 832 km.  

     Moc se v této souvislosti nepřipomíná, ale vybudování opevnění a horečné 

zbrojení si též vyžádalo obrovské náklady. „Malá mobilizace“ též na mezinárodní 

scéně posloužila německé propagandě. Byla vykládána jako názorná ukázka 

řešení národnostní otázky vůči menšinám.  

    Průběh „Malé mobilizace“ přiměl německé velení k přepracování základního 

plánu na anexi ČR (plán operace Grὕn byl Hitlerovi předložen 20. května 1938 

s předpokládaným spuštěním 1. října téhož roku). Nově byla zvýrazněna nutnost 

zintenzivnění diplomatické přípravy a hledání vhodné záminky. Byla 

propracována a nacvičena taktika dobývání pohraničních pevností a pevnůstek. 

    Po odvolání vojsk z obranných postavení (6. června z hranic s Maďarskem, 

v polovině června z německých hranic) opět, a to již v masovém měřítku, 

narostla aktivita proněmeckých sil od verbálních provokací až k ozbrojeným 

útokům na četnické stanice a stanice finanční stráže. Docházelo dokonce              



i k vraždám a únosům příslušníků těchto stanic – stále častěji musela zasahovat 

armáda. Množily se případy narušení vzdušného prostoru a docházelo 

k soustřeďování značných vojenských sil Německa v příhraničí.   

 

      Neklamné přípravy Německa k napadení České republiky přiměly tehdejší 

vládu k přijetí usnesení o vyhlášení mobilizace. Mobilizace byla vyhlášena          

ve 22,30 hod. 23. září. Do zbraně bylo povoláno 1,5 mil. vojáků. Armáda 

disponovala 469 tanky, 568 bojovými letadly a funkčním, i když nedokončeným 

opevněním. V čele armád byli ostřílení velitelé - legionáři, kteří prošli boji          

na frontách 1. sv. války. Armáda byla tvořena do značné míry odhodlanými 

vojáky české, slovenské a ukrajinské národnosti. Nenastoupila však polovina 

vojáků německé národnosti a projevy neochoty bojovat proti Německu zaznívaly 

i mezi těmi Němci, kteří narukovali.  

       Součástí mobilizačních opatření bylo i obsazení vnitrozemských obranných 

pásem, tj. i tzv. „Pražské čáry“ O tomto se zmiňují i dobové záznamy takto:  

Pamětní kniha obce Vepřku (Husník):  

Mobilisace. „Koncem měsíce září 1938 vyvrcholil spor o území v našem státě 

obývaná Němci. Proto 23. 9. 1938 nařízena všeobecná mobilizace do 40ti let. 



Záložníci přesně a dochvilně nastupovali ke svým útvarům. Povoláni i někteří 

jednotlivci přes 40 let věku. Z naší obce to byli Josef Hubínek a Ant. Řehák.  

Rychle prováděny poslední opevňovací práce, při nichž na pozemcích po obou 

stranách silnice (za mostem) k Nové Vsi postaveny železné překážky – „španělští 

jezdci“ – s ostnatým pletivem a práce z důvodů strategických, při nichž v našem 

Lindově poraženo mnoho topolů, olší, vazů a jiných stromů při Červ. potoku 

vadících výhledu a výstřelu z pevnůstek. 

Vojsko v obci. V obci bylo 26. září ubytováno 600 českých vojínů, v hostinci      

čp. 45 zřízena vojenská kancelář a ubytováno zde dalších 178 vojáků. Po dvou 

dnech odešli odtud všichni Čechové a zbylo as 200 Němců – voj. beze zbraně, 

k nimž téhož dne přibylo dalších 200 mužů beze zbraně s několika poddůstojníky 

a důstojníky. Všechno vojsko odešlo z obce 30. září. Leč mobilizace byla marna“.   

Památník četnické stanice Nová Ves 1938 – 45 (Četnická stanice měla 

v působnosti obce: Nová Ves, Sazená, Vepřek, Nové Ouholice, Mlčechvosty)  

23. 9. „Bunkry byly znovu obsazeny avšak tentokráte vojskem čsl. armády. Mezi 

posádkami byli též příslušníci německé národnosti, kteří odpírali poslušnost čsl. 

důstojníkům a prohlašovali veřejně, že proti Německu bojovat nebudou. 

Provedena všeobecná mobilizace bez závad a následkem Mnichovské dohody 

pohraničí vyklizováno, takže nastal větší příliv obyvatelstva české národnosti 

z pohraničí do zdejšího obvodu. Rovněž projížděly zdejším obvodem po hlavní 

silnici proudy českého obyvatelstva z pohraničí směrem ku Praze.  

28. 11. Posádky z bunkrů ve zdejším obvodě byly odvolány a bunkry znovu 

zamčeny.    

Kronika obce Sazená – uvádím i tyto zápisy, protože jsou nejpodrobnější a velmi 

názorně přibližují dobové dění, které musilo být obdobné i v našich obcích:  

14. IX. Dostali povolávací lístek a hned nastoupili k vojenské službě (výčet            

8 jmen). Na pozdější den 19/9 jsou zavoláni (7 jmen).  

18. IX. Odešli na vojenské cvičení: (4 jména). Vyrozuměni byli o tom v noci. 

Domu se vrátil (jméno). 

24. IX. Vyhlášena byla mobilizace ráno v půl páté všech vojáků do 40 let. 

Motorová vozidla budou odevzdána 25/9 v 5 hodin ráno, evidenční koně též, 

neevidenční budou předvedeni v Kralupech.  



26. IX. Koní 12 odvedeno. V neděli ráno přišlo asi 900 mužů a do Nové Vsi z nich 

odešlo asi 500 mužů. Budou tu čekati na výzbroj a výstroj. Od 22. září byla tu 

četa vojáků a kácela stromy podle potoka. Za 4 dny z domácích lidí asi 12 

odvezlo pokácené dříví každému na dvůr asi 30 vozů. Včera a dnes jiná skupina 

35 mužů pracovala lopatami a krompáči na zákopech. 

26. IX. Mužstvo má kuchyň na rychlo vyzděnou v čp 29. Uhlí dodává obec, vařila 

jim Anna Petříčková vdova po zedníku ze zámku. Za vaření dostala vyplaceno 

102 Kč. V hostinci Kuchařově (Datel) vypili všecko pivo paní Datlová zavřela 

místnost. Před polednem procházel k Nové Vsi průvod asi 1.400 lidí. Jdou 

z Velvar, kde je pro ně shromaždiště na místo v Terezíně.  

27. IX. Včera odváděly se v Kralupech vozy potažní…. Obchodník Vosmík 

vyprodal za 500 Kč známek poštovních…. Dnes nedošly žádné noviny do Velvar, 

zato pošta doručila 6.000 dopisů a lístků a značný počet balíků…. Obecní úřad 

pozastavil všecku zásobu uhlí u kupce… 

1. X. Odstěhovala se 3. rota prý do Prahy, většinou lidé, kteří mají rodiny 

v straceném území, snad budou hned propuštěni domů. Telefon byl odnesen. 

Zůstal poručík, jenž předá všecky objekty svému nástupci.  

2. X. Přesuny: k nám vojáci oblečeni, od nás dále k Nové Vsi jsou neoblečeni. 

Naši lidé už nepracují na vojenských pracích. Dostali v sobotu 1. října výplatu,    

od vojenského velitelství za 4 dny po Kč 8.50 za dva dny nedostali nic. Našim 

lidem přidala obec Sazená dobrovolně na den 10 Kč ženatým s rodinou, kteří byli 

citelně zkráceni na svém výdělku. Svobodným nic – 660.80 Kč.  

8. X. Byla zastavena polní práce vojenská a kácení stromů při potoce. Místní 

pracovní oddíl byl rozpuštěn, mzda vojenským velitelstvím byla jim vyplacena. 

14. X. V 7 hodin večer přišli do Sazené uprchlíci ze zabraného území počtem 25. 

Byli na první noc ubytováni v hostinci Kratochvílově na sále …. 

16. X. Byly hospodářům vráceny koně … 

19. X. Odstěhovali se odsud vojáci s kulomety a druhý den odvezli odtud vojáci 

španělské jezdce, které v prvních dnech mobilizace byly připraveny na silnici    

na Chumberek a u sýpky Vinšovy.  

 Mnichovská dohoda uzavřená mezi Velkou Británií, Francií, Itálií                  

a Německem po půlnoci 29. září 1938 zavazovala Českou republiku do 10. října 



1938 Německu postoupit pohraniční území obývané Němci, později obecně 

označované za Sudety.  

Těsně před půlnocí 30. září odevzdala polská vláda československé vládě 

ultimátum, ve kterém požadovala značnou část Těšínska (tzv. Zaolzie), části 

Oravy, Spiše, Kysuc a Šariš. Československá vláda s ultimátem následující den 

souhlasila. K dalším územním ztrátám Československa došlo na začátku 

listopadu 1938, kdy ve Vídni skončila arbitrážní jednání o československo-

maďarské hranici. Ve dnech 5. - 10. listopadu muselo Československo 

podstoupit část jižního a východního Slovenska, jakož i téměř polovinu 

Podkarpatské Rusi Maďarsku. Celkové ztráty pomnichovského Československa 

tak činily 41 098 km2 a 4 879 000 obyvatel.  

S využitím dostupných zdrojů Ing. Bruno Vognič 

  

POZVÁNKY NA KULTURNÍ AKCE 
V OKOLÍ 

 1. 9. – Hořínfest – hudební festival od 15 hodin, www.obechorin.cz 

 1. 9. – Loučení s prázdninami – Den se superhrdiny na zámku Nelahozeves, 
od 10 do 17 hodin 

 8. 9. – Happening na starém mostě (Miřejovický most) – od 14 hodin 

 9. 9. – Dvořákova Nelahozeves – od 11 hodin, www.nelahozeves.cz 

 15. 9. – NATVRDEL hudební festival Velvary, Koupaliště Malvaňák, v 17 hod.  

 19. 9. – Ondřej Havelka a Melody Makers – KD Kralupy n. Vlt. - od 19 hodin 
 

MŠE SVATÁ VE VEPŘKU 
V sobotu 8. září se bude od 10 hodin konat v kostele ve Vepřku mimořádná Mše 

svatá jako pouť. Bude posvěcena nově renovovaná holubička, která je                  

v představě Ducha Svatého. Srdečně Vás všechny zvu na tuto krásnou duchovní 

událost.  

B. Nová 

https://cs.wikipedia.org/wiki/Zaolzie
https://cs.wikipedia.org/wiki/Prvn%C3%AD_v%C3%ADde%C5%88sk%C3%A1_arbitr%C3%A1%C5%BE
https://cs.wikipedia.org/wiki/Podkarpatsk%C3%A1_Rus
https://cs.wikipedia.org/wiki/Ma%C4%8Farsko
http://www.obechorin.cz/
http://www.nelahozeves.cz/


Jak jsem opět nevyhrál 
Stejně jako loni a předloni jsem se i letos v sobotu 28. července aktivně zúčastnil 

mezinárodních triatlonových závodů v rámci Ford Challenge Prague v nejkratší 

individuelní disciplíně Try – Athlon 0,38 -18 – 4,2, tj. distance v km, na kterých  

se závodí v pořadí plavání (ve Vltavě letos 17,3˚C proti a po proudu), jízda na ko-

le a běh pražskými ulicemi ve věkové kategorii 60 – 69 let. Pod hlavičkou Spolku 

seniorů Nová Ves jako druhý nejstarší účastník.  

Letos jsem měl zvlášť silnou motivaci. Po minulých letech, kdy jsem byl vždy 

druhý za nedostižným profesorem Pirkem, tento postoupil do věkové kategorie 

70 + a tím se nabízelo využít jeho nepřítomnosti v naší věkové kategorii. Navíc   

3 minuty, které jsem měl loni na třetího je poměrně dost (i když asi i on zabere 

jak v přípravě, tak v závodě samém).  

Celý rok jsem poctivě 

„makal“. Dřina se zú-

ročila. Výsledný čas 

jsem měl oproti loň-

skému o 8 minut lep-

ší. Na 1. místo          

to však opět nestači-

lo. O 1,5 minuty mě 

porazil o šest let 

mladší Američan. Loňský třetí zůstal zpět o 2 minuty. Štve mě to. Tato šance se 

asi nezopakuje. Léta přibývají a už letos jsem závodil se soupeři o 5, respektive  

6 let mladšími. Čím dál víc to bolí.  Co s tím? Láká mě to jít znovu do toho. Zatím 

se pořád zlepšuji, mladší zůstávají za mnou (v mužích bez rozdílu věku jsem     

76. ze 110, kteří dokončili).  

Využívám tohoto prostoru a děkuji všem, kteří mi přejí. Vyhlížím někoho, kdo se 

připojí – závodí se od 18 let, vrchní věková kategorie není.   

PS: Oním nejstarším závodníkem byl profesor Pirk. „Nadělil“ mi kolem 10 minut, 

porazil i Šebrleho a ještě měl tolik sil, že následně jel cyklistickou část štafet,     

tj.  90 km.    

Bruno Vognič           



NOVOVESKÝ TURISTICKÝ KLUB 
KUDYKAM 

Šestý výlet nás s Kudykamem zavedl na Kokořínsko. Výchozím bodem byla pů-

vabná vesnička Truskavna, kde jsme se v neděli 12. srpna v 10 hodin sešli. Cesta 

nejdříve vedla zalesněným Šemanovickým dolem, kde byla i v panujících ved-

rech příjemná teplota.  

  

Prozkoumali jsme jeskyně Klemperka, Rozbořenka a Kostelíček. V Šemanovicích 

jsme se zastavili na občerstvení v Nostalgické myši a pak pokračovali skalami, 

lesy a loukami zpátky do Truskavny. Cestou zpět jsme si zajeli na společný oběd. 

Ušli jsme příjemným tempem kolem 10 km. A kolik nás bylo tentokrát? 19 do-

spělých, 8 dětí a k tomu 7 psů.   

Bohdana Tobiášková 

A kam příště? 

V neděli 9. září vyrazíme „za humna“. Autobusem se dopravíme do Spomyšle, 

odkud se přes starý židovský hřbitov ukrytý v lese vydáme do Jeviněvsi, dále    

do Ledčic (se zastávkou na krásném dětském hřišti) a přes Škarechov zpět         

do Nové Vsi. Trasa má cca 10 km.  

Linkový autobus č. 466 projíždí pět novoveských zastávek – viz plakát, cesta trvá 

cca 10-20 minut.  

Těšíme se na viděnou! Turistice zdar!  

Za Kudykam B. Tobiášková  



 



 

       



NOVOVESKÉ POSVÍCENÍ  
V sobotu 22. září nás čeká Posvícení! Místo i čas zůstávají celé roky stejné, jen 

program se mění a letos ho máme opět nabitý: vystoupení dětí, kapely po celé 

odpoledne i večer (reggae, dechovka i rock), oblíbená airsoftová střelnice, řeme-

slné dílny. V loňské anketě jste si hodně přáli kolotoče, a tak jsme je k nám 

pozvali. Dalším přáním bylo pestřejší občerstvení, to se vám také pokusíme spl-

nit, nově přijede například Podřipský pivovar a pojízdná kavárna. 

Stačí už jen doufat v pěkné počasí a Posvícení to bude jak malované. 

Srdečně zveme Vás, Vaše příbuzné, přátele i rodáky z Nové Vsi a okolí! 

Za kulturní výbor Bohdana Tobiášková 

 

CO NEVÍM, NEPOVÍM: 
- V květnu jsem na tomto místě připomínal historickou událost, převoz 

základního kamene Národního divadla v Praze z Řípu do Prahy. S využitím 

dostupných zdrojů jsem uvedl, že kámen byl vezen přes naše obce,                       

a že i s doprovodem nocoval ve Veltrusích. Na setkání kronikářů jsem                 

se dozvěděl, že místem, kde kámen s doprovodem nocoval, byl ve skutečnosti 

Miřejovický pivovar a že kámen byl přepravován přes Vltavu na prámu. (Ledčičtí 

dokonce ví, že měli v doprovodu 2 jezdce). Myslím si, že jako obvykle pravda 

bude někde uprostřed. Vzhledem k početnosti doprovodu 60 a 240 jezdců         

je vysoce pravděpodobné, že za nocleh posloužila obě místa. 

- V Nelahozevsi mají juniorského mistra světa ve vodním slalomu na kajaku 

v kategorii K1. Je jím Jan Bárta a titul si vyjel v polovině července v italské Ivrei. 

Rodiče i babičku dobře známe. Rodiče úzce spolupracují s Maraton klubem 

nejen při Miřejovickém půlení, ale nepletu –li se, jsou i členy vítězného družstva 

loňského Miřejovického Quatro3atlonu. Babička je aktivní členkou Spolku 

seniorů Nové vsi. Velká gratulace borci i celé rodině – jen tak dál.    

- V katastru Vepřku, v Lindově kousek od Bakovského potoka byl objeven určitě 

několik desetiletí starý hrob označený jednoduchým kovovým cca 1 m vysokým 

křížkem s bílým štítkem. Hrob je neobvykle rozsáhlý, vymezený většími kameny 



a poměrně zachovalý. V místě jeho nálezu býval údajně sad. Dosavadní pátrání 

nikam nevedla. Najde se někdo s bližší informací komu, nebo čemu slouží?    

- Otevřená šance být účasten počinu směřujícímu k zápisu do Guinnesovy knihy 

rekordů se nabízí v sobotu 29. září. Tohoto dne legendární veslař, trojnásobný 

vítěz světového poháru, druhý na OH v Barceloně … Václav Chalupa absolvuje   

na skifu první, vltavskou, 53 km dlouhou etapu z celkových 850 km dlouhé trati 

z Prahy do Hamburku. Určitě ocení poskytnutou diváckou podporu při průjezdu 

naším úsekem Vltavy. Věřím, že by nepohrdl ani doprovodem na loďkách.  

Podpoříme tento odvážný počin skvělého reprezentanta naší vlasti?  

Bruno Vognič, kronikář  

 

 



 



KALENDÁŘ AKCÍ 2018 
 

5. 9.  Vítání občánků - sál OÚ - od 16 hodin 

6. 9.  Schůzka Spolku seniorů - od 14 hodin v sále OÚ 

8. 9.  Mše svatá - od 10 hodin v kostele ve Vepřku 

9. 9.  Výlet Turistického klubu - Spomyšl - Jeviněves - Ledčice 

10. 9.  Slavnostní zasedání zastupitelstva obce u příležitosti konce volebního 

 
období - sál OÚ - od 18 hodin 

12. 9.  Sázení 4. památeční lípy - od 18 hodin na hřišti v Nových Ouholicích 

15. 9.  Kralupská ťapka - od 9 hodin na kynologickém cvičišti Kralupy 

19. 9.  Spolek seniorů - zájezd na Zahradu Čech do Litoměřic 

22. 9.  Novoveské posvícení od 14 hodin na novoveské návsi 

5. - 6. 10. Komunální volby 

7. 10.  Výlet Turistického klubu  

19. 10.  Sázení 5. památeční lípy v Nové Vsi 

20. 10.  Svoz nebezpečného, objemného a železného odpadu 

25. - 26. 10. Podzimní dětský bazar - v sále OÚ  

4. 11.  Výlet Turistického klubu  

1. 12. Advent v Nové Vsi 

9. 12. Výlet Turistického klubu 

24. 12. Štědrodenní setkání u zvoničky 

 
 

Svozy bioodpadu v roce 2018 
 

29. srpna, 12. září, 26. září, 10. října, 24. října, 7. listopadu a 21. listopadu. 


